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Sammanfattning styrelsemöte  

Datum: 2023-11-20 
Tid: kl 18.30 

Plats:  Teorisalen BRK  

 
  

Mötesanteckningar    

 
 

Rapport från Billdal Horse Show 
Mötet inleds med att Christoffer Gottlieb, sportchef berättar om Billdal Horse Show.  
Det konstateras att BHS:en var mycket lyckad. Tävlande, funktionärer och sponsorer 
var väldigt nöjda. Det konstateras vidare att våra ridskolehästar under tiden tävlingen 
hölls hade det bra. 
 
Presentation om utvecklingsstall 
Baserat på ett tidigare styrelsebeslut presenterade Karin Hanunu och Sofia Lundquist 
närmare hur utvecklingsstallet ska fungera såväl ekonomiskt som ur ett 
medlemsperspektiv. 

 
Information från US  
US berättar att de gjort morotspåsar på BHS och arrangerat en 
Halloweenövernattning som hade 30 deltagare. Detta har varit mycket uppskattat. 
Filippa Warg och ytterligare en deltagare från US har varit på föreläsningar med DUS. 
De har haft en skötarträff tillsammans med Maria Hamnered. De börjar nu förbereda 
för julmarknaden med luciashow m.m. De önskar påbörja ett arbete mot mobbning 
och trakasserier och eventuellt arrangera workshop eller föreläsningar om detta.  
   
Information Verksamhetschef och Ridskolechef 
Ridskolan  
Beläggningen är bra och kölistan mycket lång, närmare 900 personer. Det krävs inte 
någon justering av ridskolepriserna för närvarande men eventuellt på andra 
aktiviteter.  
Tävling /event  
Det har varit pay-and-jump några helger, en onsdagstävling och det kommer en 
dressyrtävling härnäst. Tävlingskalendern för våren håller nu på att sättas. 
Anläggning 
Verksamheten jobbar vidare med solceller. Vi har fått tillstånd för bergvärme. När 
borrning för bergvärme är färdig ska det asfalteras utanför manegestallet. Staketet 
vid bäcken kommer att bytas ut. Vi har varit värd för en utbildningsdag ”Hästen och 
hagen” som arrangerads av Länsstyrelsen. Det var ca 30 deltagare och vi höll en 
presentation om vårt LOVA-projekt och gjorde en rundvandring.  
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Ekonomi  
Prognosen för i år gås igenom. 
 
Budgetarbetet för 2024 är påbörjat och förslag till investeringar har tagits fram. Det 
är en bruttolista och det är inte säkert att vi kan genomföra alla investeringar 2024.  
 
Beslut: att verksamheten ska undersöka samtliga punkter vidare. Styrelsen 
uppmanas att komma med eventuella ytterligare förslag under innevarande vecka. 

 
Information från Presidiet 
Informeras om att vi bjudit in Distriktets nya mentor Nina Anyai men att datum för 
detta ännu inte är fastställt. 
 
Information från personalrepresentant  
Inget att rapportera 
 
SVRF/Förening /Distrikt  
Inget att rapportera 
 
Information från arbetsgrupper 

             Cafégruppen  
             Planerat för kvarvarande aktiviteter. Behöver eventuellt vara fler pga många event. 
             Rekordgruppen  
             Julmarknad planeras och det har varit klubbförsäljning i entrén.  
             Kommungruppen  
             Inget att rapportera 
             Krisgrupp  
             Inget att rapportera 
             Hästägargrupp  
             Det anmärks på att det är svartmögel i Britta stallet vilket följs upp. 
 
            Övriga punkter  
            Konstaterar att det behövs en grupp för jubileumsfirande.   
            Verksamheten föreslår ett korttidskontrakt. Bifölls av styrelsen  
            enligt enkelt beslutsförfarande 231015 

    
 
 


